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Aan de Raad.

Onderwerp
Opinienota Evenementenbeleid 

Wat vragen wij van de raad op 20 februari ?
Wij horen graag uw mening over de in de opinienota voorgelegde vragen.

Inleiding
Evenementen worden georganiseerd om mensen aan de gemeente Landerd te binden. Ze 
zorgen ervoor dat mensen elkaar cultureel ontmoeten en ze trekken bezoekers naar Landerd. 
Hierdoor wordt het lokaal ondernemerschap gestimuleerd. Dit zie je onder andere doordat het 
aantal overnachtingen op recreatieparken toeneemt tijdens evenementen. Ook de omzet vanuit 
de horeca neemt toe tijdens een evenement. 

Op verzoek van de gemeenteraad gaan wij het evenementenbeleid aanpassen. Het huidige 
beleid stamt uit 2014 en wij merken dat er een andere behoefte is bij evenementen. Enerzijds 
willen organisatoren bij evenementen meer mogelijkheden om hun evenement kostendekkend 
te kunnen exploiteren. Anderzijds merken wij dat er veel bezwaren komen op verleende 
evenementenvergunningen. De bezwaren hebben voornamelijk te maken met de overlast die 
men ervaart n.a.v. een evenement. De overlast is voornamelijk gebaseerd op geluid en 
eindtijden Uit evaluaties tussen de samenwerkende  organisaties (o.a. Politie, Brandweer, 
belanghebbenden etc.) is gebleken dat er moeilijk kan worden ingegrepen op basis van het 
huidige beleid. Er zal dus een herijking van het evenementenbeleid moeten komen om de 
gemeente meer mogelijkheden te geven in te grijpen.

Ook over de mogelijkheid om evenementen in heel Landerd te kunnen organiseren zijn veel 
vragen. De balans tussen de overlast voor mens en natuur en de voordelen van een evenement 
ontbreekt in sommige situaties. Er kan een keuze worden gemaakt dat er in bepaalde gebieden 
geen evenementen kunnen worden georganiseerd.

Om bovenstaande redenen hebben we besloten om u, als gemeenteraad, een opinienota voor 
te leggen waarin u keuzes kunt maken voor het nieuwe evenementenbeleid in de gemeente 
Landerd. De visie van de gemeenteraad zal uiteindelijk meegenomen worden bij de uitwerking 
van het nieuwe evenementenbeleid.  Dit nieuwe evenementenbeleid komt d.m.v. een 
raadsvoorstel naar u toe.

Beoogd effect
Actualiseren evenementenbeleid



Argumenten
1.1 Er wordt vooraf richting gevraagd aan de gemeenteraad

Voor de actualisatie van het evenementenbeleid is het belangrijk dat de gemeenteraad voor 
de vraagstukken in de opinienota een helder kader meegeeft aan het college en de 
ambtelijke organisatie. Er spelen bij evenementen meerdere belangen, waardoor het 
essentieel is dat de gemeenteraad bij de start van de uitwerking van nieuw c.q. aangepast 
beleid mede richting geeft.

1.2 De besluitvorming van het evenementenbeleid is een aangelegenheid van de 
gemeenteraad.
Nadat de gemeenteraad richting heeft gegeven aan de opiniërende vragen in de opinienota, 
wordt het evenementenbeleid verder uitgewerkt. Dit nieuwe evenementenbeleid gaat door 
middel van een raadsvoorstel ter vaststelling naar de gemeenteraad.

Kanttekeningen
Geen

Financiën
N.v.t.

Afstemming gemeente Uden
Geen afstemming: 
Op basis van het protocol hoeft er geen afstemming plaats te vinden. Uiteraard is het wel van 
belang dat de beide gemeenten elkaar informeren vanwege de toekomstige harmonisatie van 
beleid. 

Communicatie
N.v.t.

Uitvoering
De opmerkingen van de gemeenteraad worden meegenomen bij de uitwerking van het nieuwe 
evenementenbeleid.

Bijlage(n)
1. Opinienota Evenementenbeleid
2. Bijlage 1: Overzicht evenementen in Landerd
3. Bijlage 2: Evenementenbeleid Landerd 2014
4. Bijlage 3: Afspraken vergunningverlening en aandachtspunten Maashorst
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